



خصم بقيمة %30 على رسوم مصنعية المجوهرات الذهبية لحاملي بطاقة الائتمان من البنك التجاري.

30% discount on making charges for gold jewelry for Commercial Bank Credit Cardholders.

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- يسري هذا العرض الحصري لجميع حاملي بطاقات البنك التجارى الائتمانية في جميع أنحاع قطر.
- Bank Credit Cardholders across Qatar.

The offer is exclusive for all Commercial

- يسري هذا العرض من 20 فبراير 2024 وحتى 20 مايو 2024 .
- Offer is valid from 20 February 2024 until 20 May 2024.
- لا پوجد حد أدنى للشراء.
- No minimum purchase is required.
- لا يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع آي عروض ترويجية/خصم/قسيمة أخرى أو عروض في المتجر أو خطط شراء.
- The offer cannot be availed in conjunction with any other promotion/discount/voucher, in-store offers or purchase schemes.
- لا ينطبق هذا العرض على المنتج الترويجي.
- The offer is not applicable on promotional items.
- لا يسري هذا العرض على شراع العملات الذهبية/السبائكالذهبية.
- The offer is not applicable on purchase of Gold Coins/Gold Bars.
- لا يمكن استرداد العرض نقدًا أو أي جزع منه.
- The offer cannot be redeemed in cash or any part thereof.
- للاستفادة من هذا العرض، ينبغي أن يكون لدى العميل فاتورة واحدة لشراء المجوهرات الذهبية أو المحوهرات الماسىة.
- The offer should be availed against single invoice for Gold Jewelry or Diamond Jewelry Purchase.
- بإمكان العميل اختيار الاستفادة من هذا العرض المذكور أو العرض الترويجي داخل المتجر، أيهما أعلى قيمتها.
- Customer can choose to avail the said offer or the in-store promotion, whichever is higher.
- تحتفظ شركة Kalyan Jewellers بالحق في اتخاذ قرار نهائى فى حال ظهور أى تناقض.
- Kalyan Jewellers reserves the right for a final decision in case any discrepancy arises.

کل شيء يمکن تحقيقه

Shop with

Confidence
For Complaints and Suggestions 16001